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TROY-STAR 2020 Chinese Language Teacher Online Summer Training Program 

Cultural Activity 6: Chinese Tea Culture and Tea Ceremony 

On July 2nd, 2020, over 80 participants attended the sixth cultural activity of TROY-STAR 

2020 Chinese Language Teacher Online Summer Training Program. Ms. Jing He, a Visiting 

Scholar from CIT, presented the activity. First, she gave a brief introduction to the promotional 

activities CIT held for Chinese tea ceremony. Then, she gave a detailed introduction to the 

discovery, categories and the origin of Chinese tea, as well as the spread of Chinese tea culture 

and its development.  After that, she presented a recorded video of her brewing Oolong tea, 

which illustrated each step of brewing Oolong tea. The detailed introduction to Chinese tea and 

tea culture as well as the discussion with participants deepened their understanding Chinese tea 

culture. 
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2020 特洛伊大学 “中文之星” 汉语教师

暑期在线培训项目文化活动六：中国茶

文化及茶艺 
2020 年 7 月 2 日，八十多名教师参加了特洛伊大学 “中文之星” 汉语教师暑期在线培训项目文

化活动《中国茶文化及茶艺》。来自特洛伊大学孔子学院的访问学者何静老师首先简要介绍了特

洛伊孔院平时举办的茶文化推广活动，然后介绍了茶的发现与利用、茶的分类、中国茶文化的起

源和中国茶文化的传播及发展，最后分步骤展示了以武夷岩茶为代表的茶艺流程的视频。对茶知

识和中国茶文化的详细介绍，与参加活动的教师一起交流讨论，使大家对中国茶文化有了更加深

入的了解。 


